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EKHOLMENS FASTIGHETSÄGAREFÖRENING 

Protokoll från årsmöte söndagen den 24 juni 2018 kl 11:00 

Plats: Ängen, Ekholmen 

 

 

1. Ordförande öppnar mötet och hälsade närvarande välkomna. Mötet förklarades vara 

behörigt utlyst.   

2. Dagordningen fastställandes. 

3. Till ordförande för mötet valdes Gunnar Palitz 

4. Till sekreterare för mötet valdes Michael Wanecek 

5. Till justerare för mötet valdes Cia Neuendorff och Terje Groe-Langseth 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna året lästes upp och godkändes. 

7. Kassarapporten presenterades och tillstyrktes. 
Enl. föreningens stadgar har ordförande samt kassör för föreningens affärer rätt att 
oanmält var för sig ta ut medel från föreningens konto. 

8. Revisorernas berättelse godkändes   

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet 

10. Val beredningens förslag presenterades: 

 Till kassör omvaldes Gunilla Wadlund (2år) 

Till suppleant valdes Rickard Hansson (2år) 
 Till revisorer omvaldes Cia Neuendorff (2år)  
 
 Sedan tidigare sitter följande personer i styrelsen/har uppdrag för styrelsen: 
 

Ordförande Gunnar Palitz (tom juni 2019) 

 Sekreterare Michael Wanecek (tom juni 2019) 
 Revisor Christine Mårtensson (tom juni 2019) 

Valberedning Hans Ek (tom juni 2018)  
 



 
11. Till valberedningen utsåg föreningen Jan Klevard (2 år) samt Hans Ek (1 år) 

12. Nuvarande årsavgift för medlemmar/stödmedlemmar lämnas oförändrad. 

13. Föreningen skall undersöka möjligheterna att förbättra framkomligheten på stigen närmast 

ångbåtsbryggan. I första hand planeras ev. trappsteg, en ramp anses ej görbart.  

14. Ulf Wadlund förhörde sig om möjligheterna att få bruka den västra brunnen till vattning av 

djur. Ulf planerar hålla får på ängen och då brunnens vatten är otjänligt som dricksvatten 

önskar Ulf lägga i en dränkpump i gamla brunnen för att kunna använda vattnet till 

djurhållningen. Styrelsen bifaller begäran under förutsättning att samtliga kostnader tillfaller 

Ulf Wadlund. 

15. Planerad fiberinstallation pågår men datum för när anslutningar kommer att ske är ännu ej 

klara. 

16.  Åres Midsommarfirande uppfattades av deltagande medlemmar som positivt och mötet 

beslutade att ha ett liknade upplägg nästa år. Ett större engagemang från 

föreningsmedlemmar utanför styrelsen är önskvärt. 

17. Datum för sensommarfesten beslutades till 180818. 

18. Vidare togs under ”övriga frågor” togs följande punkter upp: 

 Utskick från styrelsen kommer kraftigt at begränsas. All föreningsinformation finns 
tillgänglig på föreningens hemsida och medlemmarna uppmanas aktiv hålla sig 
uppdaterade via denna. 

 

 Sommarens rekreationstillfällen inkluderar utomhusgympa som kommer att ledas av 
Christine Mårtensson med början v. 27. Gemensamma boule turnering/ar kommer att 
anordnas under sommaren ifall intresse finns. 

 
19. Ordförande tackar medlemmarna och avslutar mötet med sedvanlig uppskattad ostbricka 

uppdukad av Gunilla Wadlund. 

 

 

Michael Wanecek   Gunnar Palitz 
Sekreterare   Ordförande 
 

 

 

 

Cia Neuendorff   Terje Groe-Langseth 
Justerare    Justerare 


